

REFERAT

Møde	Bestyrelsesmøde, Jyllinge Nordmark og Tangbjergs Digelag
Mødedato	Tirsdag d. 8.februar 2021 kl. 19.00 – 21.00
Mødenr.	Bestyrelsesmøde nr. 35
Mødested	Byggepladsen, Marskvænget 10 / online
Deltagere	Erik Reker, Lisbeth Boddum, Torben Møbjerg, Ole H. Rasmussen, Nels Cortsen, Mogens Hallager, Alex Zintel Jensen og Jeremy A. Dennis
Afbud	
Ikke afbud	
Ikke fremmødt	FORS
Kopi til	Medlemmer af bestyrelsen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Godkendt

2. Godkendelse af dagsorden

3. Valg af referent

Lisbeth Boddum

4. Projektets status herunder økonomi

Vinteren har lagt sit åg over projektet. Der er frost 35 cm nede i jorden og derfor kører der en gravemaskine med en grubbetand og løsner jorden foran Keller, idet de ellers ikke kan stabilisere.

Al forurening (asfalt, stål, asbest) er fundet og fjernet ude ved Fjorddiget. På nuværende tidspunkt er økonomien ikke kendt omkring forureningsopgaven.

Toppen er leveret til pumpehuset, problemer med tilpasning fra Uponor. Uponor skal dokumentere at ændringen er lige så god som det der kom fra fabrik.

Man påbegynder snart at føre åen tilbage i sit oprindelige løb.

Der holdes møder i små grupper så beslutninger kan træffes hurtigt.

Bjørn er på byggepladsen ca. hver anden dag.

Første rør er lagt i drænet.

Frem til årsskiftet har projektet brugt ca. 53 millioner – heri mangler opgørelsen for grundvandsænkning

5. Oplæg til reviderede vedtægter på basis af Kystdirektoratets krav

Jeremy laver en pixi bog om anlægget som kan bruges i forskellige anliggender hvor ikke den store forkromede udgave er nødvendig.

Lisbeth har nogle punkter omkring afstemning og fuldmagter der tilføjes vedtægterne.

Vi har på et tidspunkt talt om at FORS skal ud af bestyrelsen. Det er Ole modstander af da han mener FORS skal bidrage økonomisk til grøfterne på bagsiden af Østdiget i forhold til regnvand. Lisbeth mente at hvis FORS ville bidrage med noget havde de været på banen for længe siden.

Hvis der skulle være en begrundelse for at de ikke skal ud af bestyrelsen, så er det for at kunne benytte en del af kystsikringens anlæg i forbindelse med afledning af regnvand for boligområder.

Oplæg til vedtægter sendes og **SKAL** læses inden næste møde.

6. Status på arbejde med dokumentation iht. Byggetilladelse

Udvalget bestående af Erik, Nels og Torben holder møde på Teams 16/2 kl. 19.

7. Kommunikation

Lisbeth har købt og betalt domænet jyllingetangbjergdiget.dk og viste en meget lille begyndelse på en hjemmeside.

Erik checker op på om vi kan bruge E-boks via Roskilde Kommune.

8. Økonomi

Erik har talt med Julie om, at når Jeremy lukker kassen har vi brug for at få et udlæg / lån for det sidste halvår til vores driftsudgifter.

Fordeling af 6,8 mill – Erik fremlagde et regneark og skal man følge formålet med tilskuddet som er til jorddiger er der faktisk kun én måde det kan løses på. Erik arbejder videre på en pædagogisk fremstilling af fordelingen til udsendelse forud for generalforsamling, samt en præsentation til selve generalforsamlingen.

Erik spurgte ind til budgetter, og Ole udleverede det på sidste generalforsamling fremlagte.

Intet nyt om ansøgning om tilskud fra ny pulje

9. Eventuelt

Erik svarer Julie at vi ikke er interesseret i at blive en del af Fjordgruppen.

10. Næste møde

Næste møde er 09.03.2021 kl.19 på byggepladsen, Marskvænget 10 / online

Således opfattet 08.02.2021

Lisbeth Boddum